

Press Release

Conference: Tax Planning Strategies U.S. and Europe Vienna, 29 – 30 March, 2012 and Pre-Conference Wealth Management Workshop on 28 March 2012

Munich, 2 February 2012

P+P Pöllath + Partners will be represented with both Berlin P+P partner Andreas Richter and Frankfurt P+P partner Pia Dorfmueller as speakers at the 12th Annual Tax Planning Strategies U.S. and Europe Conference in Vienna.

The 12th annual conference “**Tax Planning Strategies U.S. and Europe**” will be held in Vienna on the 29 – 30 of March, 2012. It is being jointly organized by the American Bar Association Section of Taxation, the International Fiscal Association – USA Branch, the International Bar Association Taxes Committee, and the American Bar Association Section of International Law. The Wealth Management Workshop will be held on 28 March 2012.

Topics to be discussed will include inter alia international developments in the area of source and resident taxation, tax structuring into the CEE, tax risk management in light of recent tax litigation, permanent establishments, group taxation as well as a merger & acquisitions update.

Dr. Andreas Richter, Partner at P+P Berlin focusing on private clients, will be a speaker at the Pre-Conference Wealth Management Workshop on the topic “Why International Private Clients Like Europe: Effective European Planning Structures” and **Dr. Pia Dorfmueller**, Partner at P+P Frankfurt, who is focusing on international tax law and M&A, will be a speaker at the Tax Planning Strategies Conference on 30 March regarding the topic “Mergers And Acquisitions Update”.

For more information refer to the website of the American Bar Association, <http://meetings.abanet.org/meeting/tax/VIENNA2012/>.

P+P Pöllath + Partners is an internationally operating law firm, whose 33 partners and nearly 100 lawyers and tax advisors in Berlin, Frankfurt and Munich provide high-end legal and tax advice.

The firm focuses on transactional advice and asset management. P+P partners regularly advise on M&A; private equity and real estate transactions of all sizes. P+P has reached a leading market position in the structuring of private equity funds, real estate funds and tax advice and enjoys an excellent reputation in the asset and succession planning for family businesses and wealthy individuals.

P+P partners serve as members of supervisory and advisory boards of known companies. They are regularly listed in domestic and international rankings as the leading experts in their respective areas of expertise.

Pressemeldung

Strategien zur steuerlichen Gestaltung in Amerika und Europa Konferenz 29. bis 30. März 2012 in Wien mit Workshop Wealth Management am 28. März 2012

München, 2. Februar 2012

P+P Pöllath + Partners ist mit Dr. Andreas Richter aus Berlin und der Frankfurter Partnerin Dr. Pia Dorfmueller als Referenten auf der 12. Jahreskonferenz zum Thema 'Strategien zur steuerlichen Gestaltung in Amerika und Europa' (Tax Planning Strategies U.S. and Europe) in Wien vertreten.

Die 12. Jahreskonferenz zum Thema **Strategien zur steuerlichen Gestaltung in Amerika und Europa** findet am 29. und 30. März 2012 in Wien statt. Dieser geht ein Workshop zum Wealth Management am 28. März 2012 voraus. Sie wird gemeinsam von der Steuersektion der American Bar Association, der USA-Sektion der International Fiscal Association (IFA), dem Steuerkomitee der International Bar Association (IBA), und der Internationalen Steuersektion der American Bar Association abgehalten.

Die Themen umfassen unter anderem die internationalen Entwicklungen in den Bereichen der beschränkten und unbeschränkten Steuerpflicht, Steuerstrukturierung in den CEE-Ländern, steuerliches Risiko-Management im Lichte der aktuellen steuerlichen Rechtsprechung, Betriebsstättenthematiken, Konzernbesteuerung und ein Mergers & Acquisitions Update.

Der Berliner P+P-Partner **Dr. Andreas Richter**, der auf Private Clients spezialisiert ist, wird einen Vortrag im Rahmen des Workshop halten, der der Konferenz vorausgeht. Sein Thema wird sein: "Warum vermögende Privatpersonen Europa schätzen: Effiziente Planungsstrukturen in Europa". Die Frankfurter P+P-Partnerin **Dr. Pia Dorfmueller**, die auf internationales Steuerrecht und M&A spezialisiert ist, wird am 30. März auf der Konferenz über "Mergers & Acquisitions Updates" referieren.

Mehr Informationen erhalten Sie auf der offiziellen Website der American Bar Association: <http://meetings.abanet.org/meeting/tax/VIENNA2012/>.

P+P Pöllath + Partners ist eine international tätige Wirtschafts- und Steuerkanzlei mit 33 Partnern und insgesamt knapp 100 Anwälten und Steuerberatern an den Standorten Berlin, Frankfurt und München.

Die Sozietät konzentriert sich auf die Transaktions- und Vermögensberatung. P+P-Partner begleiten regelmäßig M&A-, Private-Equity- und Immobilientransaktionen aller Größen. P+P hat sich darüber hinaus eine führende Marktposition bei der Strukturierung von Private-Equity-Fonds sowie in der steuerlichen Beratung erarbeitet und genießt einen hervorragenden Ruf in der Vermögens- und Nachfolgeplanung für Familienunternehmen und vermögende Privatpersonen.

P+P-Partner sind als Mitglieder in Aufsichts- und Beiräten bekannter Unternehmen tätig und sind regelmäßig in nationalen und internationalen Rankings als führende Experten in ihren jeweiligen Fachgebieten gelistet.